
Z A P I S N I K

SA 56. SKUPŠTINE SAVEZA RADIO-AMATERA VOJVODINE

Održane dana 14.05.2022. godine. Sednicu je sazvao predsednik SRV na osnovu člana
15. Stav 1. Statuta  saveza radio-amatera Vojvodine, a u skladu sa članom 28.

Poziv i materijali za  Skupštinu obajvljeni su 27.04.2022. godine na zvaničnom sajtu 
Saveza radio-amatera Vojvodine  i istovremeno upuceni klubovima i direktnm članovima
Saveza  elektronskom poštom.

Skupštinu  je u 11,00 časova otvorio predsednik SRV Keki Laslo YT7DQ, pozdravio 
prisutne i zamolio ih  da minutom ćutanja odaju poštu preminulim članovima SRV , 
nakon cega je predložen dnevni red.

DNEVNI  RED

1. Otvaranje 56. sednice Skupštine SRV i izbor radnih tela:

- radnog predsedništva  Skupštine
- verifikacione komisije
- izborne komisije
- zapisničara i 
- dva overivača zapisnika

2. Izveštaj verifikacione komisije.

3. Proglašenje pobednika u takmičenjima i dodela nagrada

ʺTesla memorijal 2021ʺ

ʺMemorijal Mihajlo Pupinʺ i

ʺAktivitiʺ takmičenje  2021

4. Pozdravni govori gostiju Skupštine i pobednika takmičenja.

5. Predlog, razmatranje  i usvajanje 

- Izveštaj o radu SRV  za 2021. Godinu



- Finasijskog izveštaja SRV ua 2021. Godinu

- Izveštaj nadzornog odbora

6. Predlog, razmatranje i usvajanje :

- Plana rada SRV za 2022. godinu

- Finasijskog plana SRV za 2022. godinu

7. Razno

- Odluka o visini članarine za 2022. Godinu

- Razmatranje predloga radio kluba ʺNovi Sadʺ  YU7BPQ za zaslužnog 
člana  SRV

- Razmatranje predloga radio kluba ʺNovi Sadʺ YU7BPQ  i radio kluba 
ʺMužljaʺ YU7GMN  o preuzimanju organizacije KT takmičenja ʺCQ 
VOJVODINAʺ od  strane SRV.

8. Izbori

- Razrešnica dosadašnjem rukovodstvu  SRV

- Izbor predsenika SRV

- Izbor članova nadzornog  odbora ( 3. Člana)

- Izbor diciplinske komisije SRV (3.člana)

Nakon opoznavanja prosutnih  na Skupštini sa dnevnim redom i poslovnikom  o 
radu  isti  su jednoglasno prihvaćeni ,

TAČKA 1.

Predlog za radno predsedništvo 56. Skupštine SRV:

1. Kostić Mariju YU7AWA

2. Zaklan Stanišu YU7AC

3. Keki lasla YT7DQ

PREDLOG JE PRIHVAĆEN JEDNOGLASNO



Predlog za verifikacionu komisiju

1. Raca Ljubomir YU7RQ

2. Obradivć Zoram YU7ON

3. Ćirić Radovan  YU7RC

     PREDLOG JE PRIHVAĆEN JEDNOGLASNO

Po prihvatanju predloga za ferifikacionu komisiju ,ista se povukla da bi na osnovu
prijava za Skupštunu uvrdila broj predstavnika.

Predlog za izbornu komisiju

1. Bariček Laslo YU7CM

2. Šević Mirko YU7WW

3. Laćok Vladimir YU7YZ

PREDLOG JE PRIHVAĆEN JEDNOGLASNO

Predlog za zapisničara 

1. Raca ljubomir YU7RQ

PREDLOG JE PRIHVAĆEN JEDNOGLASNO

Predlog za overivače zapisnika

1. Benka Pavel  YT7TA

2. Daničić Zdravko YU7DZ

 PREDLOG JE PRIHVAĆEN JEDNOGLASNO



TAČKA 2.

Po završetku izbora radnioh tela Skupštine, verifikaciona komisija  je u skladu sa 
članom 28. Statuta SRV, obavestaila prisutne da je za rad skupštine potrebno prosustvo
69 predstavnika,a da Skupštini prosustvuje  39 predstavnika . sto joj daje kredibilitet, za 
punopravno odlučivanje.

TAČKA 3.

Izvršeno je  proglašenje pobednika i dodela nagrada takmičarima u sva tri takmičenja,a 
prema evidneciji takmičarskih komisija za takmičenja

-ʺTesla memorijal 2021ʺ

-ʺMemorijal Mihajlo Pupinʺ i

-ʺAktivitiʺ takmičenje 2021

TAČKA 4.

Nije  bilo prijava za diskusiju.

TAČKA 5.

Na osnovu cinjenice da su delegati ,imali priliku da se upoznaju sa uzveštajima, nije bilo
prijava za diskusiju, a da su delegati  i na Skupštini  od strane predsednika nadzornog 
odbora neposredno upoznali sa izvešatajima, glasanjem su se  izjasnili

- Izveštaj o radu SRV  za 2021. godinu

PREDLOG JE PRIHVAĆEN JEDNOGLASNO

- Finasijskog izveštaja SRV za 2021. godinu

PREDLOG JE PRIHVAĆEN JEDNOGLASNO

- Izveštaj nadzornog odbora



PREDLOG JE PRIHVAĆEN JEDNOGLASNO

TAČKA 6.

Na osnovu cinjenice da su delegati ,imali priliku da se upoznaju sa uzveštajima, nije bilo
prijava za diskusiju pa su se glasanjem izjasnili

- Plana rada SRV za 2022. Godinu

PREDLOG JE PRIHVAĆEN JEDNOGLASNO

- Finasijskog plana SRV za 2022. Godinu

PREDLOG JE PRIHVAĆEN JEDNOGLASNO

TAČKA 7.

Na osnovu cinjenice da su delegati ,imali priliku da se upoznaju sa uzveštajiem, nije bilo
prijava za diskusiju pa su se glasanjem izjasnili

- Odluka o visini članarine za 2022. Godinu

PREDLOG JE PRIHVAĆEN JEDNOGLASNO

- Razmatranje predloga radio kluba ʺNovi Sadʺ  YU7BPQ za zaslužnog 
člana  SRV

Pozivajući se na  član 29. Statuta SRV, obrazloženje predloga da se za 
zaslužnog člana SRV predloži Đurić Ljubiša (YU7BG ) dao je predsednik radio 
kluba ʺNovi Sadʺ YU7BPQ, Mirko Šević (YU7WW). U obrazloženju je naglasio 
višedecinjsko zalagnje u obuci novih članova,kao i volonterskom održavanju 
opreme i uredjaja  kako matičnog kluba tako i Saveza. Po završetku izlaganja 

PREDLOG JE PRIHVAĆEN JEDNOGLASNO



- Razmatranje predloga radio kluba ʺNovi Sadʺ YU7BPQ  i radio kluba 
ʺMužljaʺ YU7GMN  o preuzimanju organizacije KT takmičenja ʺCQ 
VOJVODINAʺ od  strane SRV.

U ime dosadašnih organizatora takmičenja radio kluba ʺNovi Sadʺ YU7BPQ  i 
radio kluba ʺMužljaʺ YU7GMN, predlog je obrazložio predsednik radio kluba 
ʺNovi Sadʺ Mirko Šević (YU7WW). U obrazloenju se osvrnuo da od 2017. Godine
. SRV nema ni jedno KT takmicenje, pa se od starne navedenih klubova 
predlozlo i prohvatilo organizovanje navedenog takmicenja. Vremenom je 
znacajno opao broj ucesnika , narocito iz Vojvodine , pa su navedni klubovi , 
doneli odluke da se sa organizacijom takmicenja prekine. Da bi se ipak sacuvao 
kontinuitet ovog takmicenja, predlaze se da organizator istog u narednom 
periodu bude SRV, iz podrsku navednih  klubova. Po zvaršetku izlaganja, 
predsedavajuci Skupštine je predlozio da se donosenje ove odluke ,prepusti 
novom Izvršnom odboru SRV.

PREDLOG JE PRIHVAĆEN JEDNOGLASNO

TAČKA 8.

IZBORNI POSTUPAK

Izborna komisija u sastavu:

1.Bariček Laslo

2.Šević Mirko

3.Lačok Vladimir

Glasanjem je odlučeno da Skupština glasa juavnim glasanjem.

Realizovala je izborni postupak i to:

Za Nadzornu komisije na osnovu prismene prijave klubova ,izabrani su

1. Lačok Vladimir, YU7YZ 

      2.  Šeguljev Vlada YU7SVA 

      3.  Kečkemeti Tibor, YT5ZG



Za Disciplinsku komisiju nije bilo novih predloga  pa su predložena imena starog sastava i to

1. Aladić Josip, yu7om
2. Anton Upčev, yu5d
3. Horvat Čaba, yu7gk

4. Jedna i druga komisija je izabrana jednoglasno sa 39 glasova, uzdržanih i protiv nije bilo.

Razrešnica dosadašnjem rukovodstvu  SRV

Na osnovu predloga predsedavajućeg Skupštine , predloženo j da se 
da razrešnica dosadašnjem rukovodstvu  i članovima komisija u celini

PREDLOG JE PRIHVAĆEN JEDNOGLASNO

- Izbor predsenika SRV

Pre davanja predloga Skupština se  jednoglasno izjasnila da se za 
predsednika SRV, glasa javno, a predloženi su:

1. Zaklan Staniša (YU7AC)

2. Keki laslo (YT7DQ)

Prebrojavanjme glasova utvrdjeno je da je za kandidata 

-Zaklan Stanišu  izjasnilo  :

29 delegata ZA, 0  protiv i 2 uzdržana

- Keki lasla , izjasnilo

      4 delegata  ZA, 0 protiv i 3 uzdržana.

Konstatuje se da je za predsednika SRV izabrana Staniša Zaklan 
(YU7AC)

Novo izabrani predsednik SRV obratio se skupštini , zahvalio se na  
ukazanom poverenju i u kraćem govoru  naglasio da u narednom 
periodu , pored Statutom postavljenih obaveza , želi da u rad 
rukovodstva Sveza ukljući i druge članove koji bi svojim znanjima i 
veštinama unapredili kompletan rad Saveza. Takodje ce se nastavit 
praksa volnterskog rada rukovodstva Saveza i svih clanova uključenih 
neposredno u rad  Saveza.



Posebno se osvrnuo na problem Pravilnika o pozivnim znacima, sa 
zeljom da se on u organizaciji SRV unapredi, kao i aktuelne finansijske
probleme SRS , zbog cega dolazi do problema u radu SRV.

Takodje se osvrnuo i na za sada ne resen problem postavljanja 
repetitorske mreže , gde nisu izmirene obaveze prema pravnim licima 
koja su nam ustupila prostor i napajanje. U narodnom periodu ce se 
obratiti posebna pažnja na iznalaženje načina da se problem reši

Nakon obraćanja za reč su se javili

Srdjan ...... (YU7WA) , sa pitanjem , o  statusu dosadašnjih zaslužnih 
članova SRV. U razmeni mišljenja konstatovano je  da se  prema njima
ništa  ne menja.

Mirko šević (YU7WW) 

- Po pitanju opstanka SRV , naglasio je da je potrebno očuvati SRV , jer 
SRS ima veoma malu – nedovoljnu aktivnost i članovi SRS nisu 
zadovoljni njegovim radom. Isto tako nema povratnih informacija  o 
veoma bitnim pitanjima , kao što je organizacija konferencije IARU 1 
regiona, a koja je pre pandemije trebalo da se održi u Novom Sadu. Na
osnovu svega sto je rekao konstatuje da SRS veoma loše radi.U okviru
diskusije , dao  je i konkretan predlog, da se na nivou SRV napravi 
VIBER lista , gde bi predsednici klubova, ili u ime njih ovlaštena  lica 
bili  u stalnom kontaktu,radi brže i  kvalitetnije saradnje  u svim  
oblastima , a narocito u animaciji  podmlatka.

- Po pitanju clanarine, izneo je primedbu  na članove saveza koji , 
izbegavaju da uplate pun iznos clanarine Savezu, jer nisu članovi ni 
jednog kluba. Takodje je problem da deo  mladjih članova ne ispunjava
obavezu  uplate članarine , iako se radi o simboličnoj sumi.

  Ilija Ivošević YU2MZZ

Pozdravio Skupštinu i dao predlog , da se pokuša ,a radi smanjenja
troškova u vezi repetitorske mreže napraviti kontakt sa drugim 
strukturama u  privrednim društvima  kroz realniji obračun zakupa prostora
na nihovim objektima. Takodje  je pozdravio odluku  i naglasio potrebu 
umrežavanja radio klubova radi zajedničkog napredovanja. I stavio 



akcenat na Ham spirit i ponašanje radio-amatera na repetitorskim 
mrežama, koje je nedostojno istih.

Marija Kostić YU3AWA

Pozdravila skupštinu  i osvrnula se na potrebu saradnje , starijih i mladjih 
članova SRV. Tkodje je naglasila potrebu rada sa mladjim članovima ,jer 
ikao delegat u najvišim forumima 1,IARU regiona, i SRS , osim dugotrajnih
predavanja , i organizovanja na nivou SRS grupe za unapredjenje  rada 
mladih članova , više od toga nije uradjeno.

 

Napomena:

Sastani deo ovoga zapianika je zapisnik izborne komisije. ( U prilogu) 

Skupština je sa radom završila u 13,20 časova

Zapisničar Predsednik

Raca ljubomir         Staniša Zaklan

---------------------------                                                                                      ---------------------------------------

Overivaći zapisnika:

Benka Pavel

--------------------

Daničić Zdravko

------------------


